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یک دستگاه بلدوزر به ناوگان 
ترابری شرکت نفت و گاز آغاجاری 

افزوده شد

ماشین  سازی  چابک  و  نوسازی  راستای  در 
آلات راهسازی یک دستگاه بلدوزر توسط شرکت 
نفت و گاز آغاجاری خریداری شد. رئیس ترابری 
شرکت نفت و گاز آغاجاری در این رابطه عنوان 
کرد: در راستای  پشتیبانی از تولید نفت و گاز  با 
توجه به گستردگی تاسیسات عملیاتی و پراکندگی 
چاه ها و لزوم بهسازی مسیر های دسترسی یک 
مدیر  و  عامل  مدیر  با حمایت  بلدوزر  دستگاه 
خدمات شرکت خریداری شد. مهندس حجت 
طاهری بیان کرد:  از ابتدای سال گذشته نوسازی 
و چابک سازی ناوگان ترابری شرکت در دستور 
کار قرار گرفت و تاکنون علاوه بر این دستگاه 
ماشین آلات دیگری از جمله بیل مکانیکی،لودر و 
لیفتراک نیز خریداری و به ناوگان ترابری افزوده 
شده است.   طاهری با اشاره به نوسازی ماشین 
آلات ترابری افزود : از سالهای گذشته تا کنون 
هیچ ماشین آلاتی برای شرکت خریداری نشده 
بود که با رویکرد مدیریت فعلی با هدف نوسازی 
و بروز رسانی ماشین آلات ۱۰ دستگاه مینی بوس 
و ۲ دستگاه اتوبوس نیز خریداری شده و بزودی 

به ناوگان ترابری افزوده می شوند.

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و 
کشاورزی گرگان:

ناهماهنگی تعطیلات هفتگی با 
جهان، مانع سرمایه گذاری است

صنایع،  بازرگانی،  اتاق  رئیس  یوسفی  امیر 
روزهای  تعیین  گرگان  کشاورزی  و  معادن 
پنجشنبه و جمعه به عنوان تعطیلات هفتگی را 
ناهماهنگ با بازارهای جهانی و مانعی در برابر 
دانست.مدتی  خارجی  و  داخلی  سرمایه گذاری 
است که اعضای کمیسیون اجتماعی مجلس، 
دستورکار  در  را  هفته  تعطیل  روزهای  تعیین 
دارند و جلسات متعددی برای بررسی موضوع و 
انتخاب بین روزهای پنجشنبه و شنبه به عنوان 
دومین روز تعطیلی برگزار کردند.به دنبال این 
اقدامات، روز گذشته )یکشنبه، دوم اردیبهشت( 
اعضای هیات رئیسه اتاق ایران نیز نشستی با 
اعضای کمیسیون اجتماعی مجلس داشتند که 
به نتیجه نرسید و قرار شد برای اتخاذ تصمیم 
نهایی، پاسخ استعلام ها برسد. در عین حال نظر 
کارشناسی اعضای هیات رئیسه اتاق ایران این بود 
که با توجه به شاخص های اقتصادی کشور، سطح 
ارتباط با کشورهای همسایه و اعمال تحریم هایی 
که فعالان اقتصادی را مجبور به انجام تعاملات 
اقتصادی و بانکی با چندین واسطه می کند، بهتر 
است روز شنبه به عنوان دومین روز تعطیل هفته 
انتخاب شود، چراکه فعالان اقتصادی نمی توانند 
مانند سایر همتایان خود در دیگر کشورها کارهای 
روتین و مناسبات بانکی را انجام دهند، پس ضرر 
تعطیلی پنجشنبه ها بیش از این ها خواهد بود.در 
این بین پیشنهاد مشخص اتاق ایران این است 
که با توجه به شعار سال و درراستای کمک به 
روز  یک  حداقل  تا  باشد  تعطیل  شنبه  تولید، 
بیشتر با دنیا ارتباط و مناسبات اقتصادی داشته 
باشیم.در همین ارتباط امیر یوسفی، رئیس اتاق 
گرگان در گفت وگو با اتاق ایران آنلاین، تصریح 
کرد: برای ارتقای سطح فعالیت های تجاری خود 
باید تعطیلات هفتگی را تا حد ممکن با دیگر 
کشورها، هماهنگ کنیم. بنابراین انتخاب روزهای 
جمعه و شنبه مانند دیگر کشورهای مسلمان 
جهان به عنوان تعطیلات هفتگی، امکان ارتباط با 
سیستم مالی و بازارهای جهانی برای 4 روز را برای 
فعالان اقتصادی، فراهم می کند.او ادامه داد: این 
انتخاب در شرایط تحریمی که اقتصاد کشور از 
ابعاد مختلف زیر فشار است تا حدی می تواند 
اثرات مثبت برای اقتصاد ایران به دنبال داشته 
باشد و به تقویت صادرات و افزایش درآمدهای 

ارزی کمک کند.

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 
خوزستان:

شبکه برق خوزستان در پایداری 
کامل است

با  خوزستان  منطقه ای  برق  مدیرعامل شرکت 
اشاره به خسارت هایی که طوفان و بارش شدید 
به شبکه وارد کرده است، گفت: شبکه برق فوق 
توزیع و انتقال خوزستان در پایداری کامل است.

هشدارهای  به  توجه  با  کرد:  بیان  اسدی  علی 
و  فنی  نیروهای  قبل،  روز  چند  از  هواشناسی 
عملیاتی در آمادگی کامل بوده تا در صورت وقوع 
شرایط جوی نامساعد شبکه را مدیریت و پایداری 
آن را حفظ کنند. وی با اشاره به حفظ پایداری 
شبکه برق با تدابیر اندیشیده شده، افزود: به دلیل 
وقوع بارش های شدید و تندباد  خسارت هایی به 
شبکه خطوط در آبادان و شادگان وارد شده است. 
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان تصریح 
کرد: با مانور روی شبکه و جابجایی بار در نقاط 
آسیب  دیده و همکاری و همگرایی شرکت توزیع 
نیروی برق خوزستان، شرایط بحرانی مدیریت شد 
و شبکه در پایداری کامل است. اسدی با اشاره 
به تشکیل ستاد مدیریت بحران شرکت و بازدید 
به شبکه  وارد شده  آسیب های  از محل  میدانی 
خطوط، بیان کرد: با بسیج همه امکانات در تلاش 
هستیم تا در کمترین زمان ممکن آسیب های ممکن 
را برطرف کرده و شبکه را به حالت عادی برگردانیم.

و  طوفان  وقوع  از  پس  گزارش،  این  اساس  بر 
باران شدید در روز جمعه چهاردهم اردیبهشت با 
اعلام دیسپاچینگ و کنترل شبکه مبنی بر وقوع 
حادثه، مدیر عامل و  اعضای ستاد مدیریت بحران 
بلافاصله در محل های مورد حادثه حاضر و پس از 
بررسی  فنی خسارت های وارده، تدابیر لازم را اتخاذ 
کردند. شرکت برق منطقه ای خوزستان مسئولیت 
و  خوزستان  استان   ۲ در  برق  انتقال  و  تامین 

کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارد.

انعقاد تفاهم نامه اداره کل منابع 
طبیعی و آبخیزداری بوشهر با 

شرکت شهرک های صنعتی 

منابع  کل  مدیر   » گرشاسبی  الحسین  »عبد 
طبیعی و آبخیزداری استان بوشهر و »سید حسین 
حسینی «رئیس هیئِت مدیره و مدیر عامل  شرکت 
های شهرک های  صنعتی استان بوشهر  تفاهم نامه 
تأکیدات رهبر  همکاری امضا کردند. در راستای 
ودرختداری  درختکاری  بر   مبنی  انقلاب  معظم 
وتبدیل فرهنگ منابع طبیعی به فرهنگ عمومی 
و بهره گیری از ظرفیت تشکل های مردمی، شهرک 
های صنعتی ، تفاهم نامه  همکاری مشترک بین 
منابع  کل  اداره  و  صنعتی  های  شهرک  شرکت 
طبیعی و آبخیزداری  به منظور حفظ، توسعه و 
بهره برداری بهینه از منابع طبیعی و انجام تعهدات 
از  فضای سبز شهرک های صنعتی امضا شد.  
مفاد مهم این تفاهمنامه کاشت آبیاری و مراقبت  
بیست  هزار اصله توسط شهرک های صنعتی،  
مشارکت در تجهیز نهالستان ها و تعهدات منابع 
طبیعی،   تولید و تحویل بیست هزار نهال  ، ارائه 
مشاوره های فنی مهندسی جهت کاشت می باشد.  
.  در حاشیه این جلسه  مسائل و چالش پیش رو 
جهت تخصیص اراضی به شهرک های صنعتی 
مورد بررسی قرار گرفت. عبد الحسین گرشاسبی 
با تاکید به اینکه یکی ازاولویت این اداره تسریع در 
زمان  پاسخگویی به استعلامات سامانه واگذاری 
می باشد،  تسریع در روند بررسی و تعیین تکلیف 
پرونده های واگذاری اراضی جهت احداث شهرک 
های صنعتی یکی از اولویت های مهم اداره کل 
منابع طبیعی و آبخیزداری می باشد.  سید حسین 
حسینی مدیر عامل شهرک های صنعتی  با تشکر 
از مجموعه منابع طبیعی در خصوص همکاری  در 
واگذاری زمین جهت احداث شهرک های صنعتی،  
کاشت  مردمی  تعهدات طرح  اجرای  درخصوص 
اجرای  جهت  داشت:  بیان  درخت  میلیارد  یک 
امکانات  و  تمام ظرفیت  از  نامه همکاری  تفاهم 

استفاده خواهیم کرد.

شیراز،  شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  گزارش  به 
»نواب- و  احمدی«  »قائم-رحمت-  پروژه های 
کمربندی-احمدبن موسی)ع(« مقصد پنجمین بازدید 
مدیریت شهری شیراز و خبرنگاران از روند اجرای 
نوبت شب پروژه های عمرانی بزرگ مقیاس بود که با 
حضور استاندار فارس و جمعی از مدیران و مسئولین 

استانی و شهری از روند اجرایی پروژه بازدید شد.
بازدید شبانه اظهار کرد:  این  استاندار فارس در 
خوشبختانه شاهد کار شبانه روزی شهرداری شیراز 
در پروژه ها هستیم و این در حال است که زمانی 
فعالیت نوبت دوم به یک آرزو تبدیل شده بود و حال 
شهرداری شیراز کار در پروژه ها را به صورت سه نوبته 

کرده و این کار جهادی که در حال انجام هست.
تلاش های  از  قدردانی  با  ایمانیه  محمدهادی 
امیدواری  ابراز  شیراز،  شهری  مدیریت  جهادی 
نواقص شیراز جبران  این کارهای جهادی،  با  کرد: 
و رضایتمندی خوبی که در بین مردم ساکن شیراز 

ایجادشده، روزبه روز افزایش پیدا کند.
وی همچنین با اشاره به برگزاری جلسه ای با وزیر 
نیرو در مورد شرایط پروژه و مساعدت مقام عالی 

وزارت درراستای انجام این پروژه خبر داد.
نماینده عالی دولت در فارس یکی از فواید پروژه 
غیرهمسطح قائم-رحمت-احمدی را دسترسی به حرم 
بودن  قابل تقدیر  با  و  دانست  مطهر شاهچراغ)ع( 
آن گفت: این پروژه فواید و توانمندی های دیگری 
نیز دارد. ایمانیه افزود: در استان فارس پروژه های 
انتقال آب و... در حال اجرا  عظیمی مانند مترو، 
است. وی با ابراز امیدواری اینکه این توانمندی ها 
افزایش یابد، گفت: با حفظ محیط زیست و هوای 

پاک شیراز باید به ارتقای جایگاه شیراز کمک کنیم.
 رئیس شورای اسلامی شهر اسلامی شیراز در این 
بازدید گفت: کارهایی که در مدیریت شهری شیراز 

اتفاق می افتد در کشور بی نظیر است.
موضوع  این  کرد:  بیان  حسینی  ابراهیم  سید   
و سایر  استانداری  و همکاری های  حاصل همدلی 
خدای  باشد  دوستی  هرکجا  که  دستگاه هاست 
متعال نیز برکتش را نثار می کند و از این همراهی 
سپاسگزاریم. شهردار کلان شهر شیراز نیز در بازدید 
با   ۵ منطقه  شهرداری  بزرگ مقیاس  پروژه های  از 
مدیران  سایر  و  فارس  استاندار  حضور  از  تشکر 
استانی و شهری، ضمن گرامیداشت هفته شیراز، 
گفت: هرکجا نیاز شد، مدیران استانی با ما همراه 
شدند و این مشکل جابجایی دکل های فشار قوی نیز 

با ورود شما و دیگر مدیران استانی مرتفع شد.
محمدحسن اسدی افزود: شهرداری شیراز نوبت 
شب در پروژه ها را راه اندازی کرده و رسانه ها نیز این 
موضوع را رصد می کنند، شنبه های هر هفته بعد از 
نماز مغرب و عشا با حضور رئیس و اعضای شورای 
اسلامی شهر، رسانه ها و یاوران شورا از نوبت شب 

بازدید می شود که این پنجمین بازدید است.
وی تأکید کرد: ما هیچ پروژه تعطیل و نیمه تعطیلی 
تملک،  مانند  مشکلاتی  پروژه ای  هر  در  و  نداریم 
جابجایی تأسیسات و غیره وجود دارد که در حال 
تلاشیم پروژه زودتر پیش رود و مردم دچار مشکل 
تقاطع  پروژه  اینکه  بیان  با  شیراز  شهردار  نشود. 
غیرهمسطح قائم-رحمت-احمدی دسترسی به بافت 
تاریخی و حرم مطهر را تسریع می بخشد، عنوان 

کرد: تقاطع سفیر-رحمت را کمی جلوتر در محدوده 
شهرداری منطقه 4 داریم که باز با مشکل جابجایی 
تأسیسات مانند برق فشار قوی هستیم که امیدواریم 
قول همکاری برای حل این معضل را بتوانیم بگیریم.

اسدی بیان کرد: امروز سخت ترین ایستگاه مترو 
زیر رودخانه در تفاطع بصیرت)پل معالی آباد( توسط 
سازمان عمران و بازآفرینی شهرداری شیراز در حال 
انجام و تعداد پروژه های توسط این سازمان چندین 

برابر تعداد پروژه های معاونت فنی و عمرانی است.
وی همچنین در بازدید از تقاطع غیرهمسطح نواب-
کمربندی-احمدبن گفت: تعیین تکلیف کمربندی 
یکی از تأکیدات استاندار بود که ۱۸ کیلومتر آن را 
ما تحویل گرفتیم و در این مسافت ما دیگر حادثه 
فوتی نداریم و این نتیجه همت و همکاری شهرداری 

و شورای اسلامی شهر بوده است.
اسدی ضمن تشکر از همراهی تمامی دستگاه ها 
در پیشبرد پروژه ها، از پلیس راهور برای اجرای طرح 

ترافیک قول مساعدت گرفت.
با  نیز  فارس  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل 
که  از شهر  بخش  این  در  برق  به جابجایی  اشاره 
مرکز مشاغل مهم بود، گفت: در شرکت توزیع برق 
همکاری تمام جانبه را شاهد بودیم، بحث افزایش 
ارتفاع دکل ها که برای ادامه مسیر این پروژه لازم 
بود، انجام شد که کار بزرگ و بی نظیری بود که در 
مدت زمان کم چند ساعت انجام شد، ما خطوطی را 
از ایستگاه ولی عصر)عج( و فردوسی را ایجاد کردیم، 

۳۰ ساعت خاموشی در این بخش مهم شهری کار 
سختی بود و ما با شرایط جوی خاصی روبه رو بودیم.
این  زودتر  کرد:  امیدواری  ابراز  حقیقی  یدالله 
مسئله حل شود و بتوانیم برقی پایدار و مطمئن را به 
مردم برسانیم. معاون فنی و عمرانی شهرداری شیراز 
نیز در این بازدید شبانه گفت: تقاطع قائم-رحمت 
قرار است به گونه ای باشد که حرکت شمال با جنوب 

و جنوب و شمال بر روی بلوار رحمت انجام شود.
محمد امین با بیان اینکه این تقاطع باهدف کنترل 
با  افزود:  می شود،  ساختن  رحمت  بلوار  ترافیک 
ساخت این تقاطع عبور ومرور به خوبی انجام می شود 
و دسترسی به بافت تاریخی و حرم های مطهر نظیر 
حرم مطهر شاهچراغ)ع( راحت تر می شود و یکی از 
گره های پروژه های ترافیک در بافت تاریخی تکمیل 
از شمال  این تقاطع به تسهیل حرکت  می شود و 
به جنوب می شود. وی ادامه داد: پروژه ۳۵ درصد 
پیشرفت داشته و طبق برنامه ریزی باید تا پایان سال 

به اتمام خواهد رسید.
معاون فنی و عمرانی شهرداری شیراز گفت: در 
شمع ها  و  ستون ها  تکمیل  خارج  در  حاضر  حال 
هستیم، علاوه بر تأسیسات مانند آب، برق و گاز 
دکل های  جابجایی  مانند  دیگری  معارض های  یا 
فشارقوی روبرو بودیم و دیگری جانمایی شمع ها بود، 
جابجایی دکل ها امری پیچیده بود که با همکاری 
سازمان  برق،  توزیع  و  منطقه ای  برق  شرکت های 
عمران و بازآفرینی فضاهای شهری و پلیس در حال 

انجام است که بعد از هفت ماه تصمیم گیری شد که 
در هوایی مناسب در یک تعطیلی انجام شود.

تومان  میلیارد  یک صد  و  هزار  یک  گفت:  امین 
هزینه این پروژه همراه با تکمیل خواهد بود.

وی همچنین با اشاره به پروژه تقاطع غیرهمسطح 
این  داد:  ادامه  موسی)ع(  نواب-کمربندی-احمدبن 
عملیات بزرگترین عملیات پل سازی است که تاکنون 

۶۷ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.
این مقام مدیریت شهری شیراز در عرصه عمرانی 
بیان کرد: این پروژه چند هدف دارد که یکی از این 
اهداف آن، ایمن سازی کمربندی و کاهش تصادفات 

و فوتی های ناشی از تصادفات است.
پروانه ای  دورگرد  دو  مرحله  این  در  افزود:  امین 
و گرد حذف خواهد شد و همچنین شاهد کاهش 
ترافیک خواهیم بود. معاون فنی و عمرانی شهرداری 
شیراز گفت: بازهم یکی از طرح های ترافیک بزرگ 

حدود دو تا سه ماه آینده به اجرا درخواهد آمد.
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری شیراز نیز 
خاطرنشان کرد: ۶ دوربین سنجش ترافیک را داریم 
که سه دوربین در مسیر رفت و سه دوربین در مسیر 
برگشت قرار دارد. هادی شه دوست شیرازی با اشاره 
از  ترافیکی  تابلو علایم  از یک هزار  با نصب بیش 
جنس کامپوزیت در کمربندی، ادامه داد: این تابلو 
از جنس خاصی بوده که قابلیت تعمیر در محل را 
دارد و از سرقت آن ها به خاطر جنس آن جلوگیری 

می شود و همگی در استان فارس تولیدشده است.

در پنجمین بازدید مدیریت شهری شیراز و خبرنگاران از روند اجرای نوبت شب پروژه های عمرانی مطرح شد؛

 دسترسی به بافت تاریخی با تقاطع غیرهمسطح قائم-رحمت-احمدی
پروژه های »قائم-رحمت- احمدی« و »تقاطع غیرهمسطح نواب-کمربندی-احمدبن موسی)ع(« مقصد پنجمین بازدید مدیریت شهری شیراز و خبرنگاران از 
روند اجرای نوبت شب پروژه های عمرانی بزرگ مقیاس بود که با حضور نماینده عالی دولت در فارس و جمعی از مدیران و مسئولین استانی و شهری از 

روند اجرایی پروژه بازدید شد.

 زمانی 
فعالیت نوبت 

دوم به یک 
آرزو تبدیل       

 شده بود و 
حال شهرداری 

شیراز کار در 
پروژه ها را 

به صورت سه 
نوبته کرده و 

این کار جهادی 
که در حال 
انجام هست

مدیر عامل شرکت سهامی آب منطقه ای یزد:

یزد-سیما صادقی مقدم- مدیر عامل شرکت سهامی آب منطقه ای 
پایه  آموزان  دانش  ویژه  آب،  نجات  ملی  اینکه طرح  بیان  با  یزد 
های هفتم تا نهم دوره متوسطه است گفت: امسال ۵۹ هزار و 
۷۰۰ دانش آموز، در ۳۳۹ مدرسه از ۱4 منطقه استان در این طرح 

شرکت کردند.
" جواد محجوبی" افزود: هفتمین دوره طرح ملی دانش آموزی 
نجات آب )داناب( از ۱۰ آبان ماه ۱4۰۲ در سطح مدارس دوره اول 

متوسطه سراسر استان آغاز و ادامه دارد.

محجوبی اظهار کرد: با ابتکار سازمان جهاد دانشگاهی )مشاور 
های  برنامه  طرح  این  اجرای  سال  هفتمین  در  استان(  در  طرح 
متنوعی شامل، برگزاری بازی های تیمی آنلاین با موضوع آب، تهیه 
و طراحی ویدئو کلیپ های آموزشی، برگزاری مسابقات الکترونیکی 
از محتوای ویدئو کلیپ ها، برگزاری مسابقات سه رشته ای و رویداد 

سما )سپاس مادرانه آب( در دستور کار قرار گرفت.
مدیر عامل شرکت سهامی آب منطقه ای یزد در ادامه با بیان 
اینکه همه مسابقات، موضوعات و محتواهای آموزشی با موضوع 
آب است، گفت: در مسابقات سه رشته عکاسی، نقاشی و تئاتر 
کاغذی، مجموع ۱یکهزار و ۵۵۰ اثر از دانش آموزان ۳۳۹ مدرسه به 
دبیرخانه هفتمین دوره طرح نجات آب استان یزد ارسال شد که از 

این تعداد، یکهزار و ۳۲۰ اثر به مراحل پایانی راه یافتند.
طرح  از  آنلاین  تیمی  های  بازی  برگزاری  داد:  ادامه  محجوبی 

ابتکاری استان یزد در این طرح ملی بوده است.
مدیرعامل شرکت سهامی آب منطقه ای یزد در ادامه برگزاری 
سومین سال طرح سواد آبی در مدارس متوسطه سراسر استان خبر 
داد و گفت: این طرح ملی دانش آموزی سواد آبی ویژه دانش آموزان 
پایه دهم و یازدهم دوره متوسطه در ۲۲۰ مدرسه سراسر استان 
برگزار شد. محجوبی ادامه داد: در این طرح مسابقات و نوآوری های 
مختلفی از جمله برگزاری مناظره های دانش آموزی بین ۲۷ هزار و 
4۰۰ دانش آموز دور دوم متوسطه برگزار شد و همچنین مسابقه 
"خبرنگار آب باشید" با توجه به فعالیت ۱۳ فصل اول کتاب انسان 
و محیط زیست در بین دانش آموزان پایه دهم و یازدهم برگزار شد.

ح ملی نجات آب شرکت کردند ۵۹ هزار دانش آموز یزدی در طر

مدیر کل آموزش و پرورش چهارمحال و بختیاری خبر داد
ورش چهارمحال و بختیاری جذب بیش از ۱۰۰۰معلم در آموزش و پر

شهرکرد-محمود مولوی  مدیر کل آموزش و پرورش چهارمحال و بختیاری گفت: 
در سال جاری طی برگزاری ۸ آزمون تعداد یک هزار و ۵۸۳ معلم جذب آموزش 
و پرورش استان خواهند شد. افشین امیریان در نشست خبری با اصحاب رسانه 
اظهار کرد: هفته معلم فرصتی است برای تقدیر از همکارانی که مجاهدانه در 
راه علم و تربیت می کوشند تا نسلی پرتوان را تحویل جامعه دهند.وی با اشاره 
به اینکه »همه مدیون توایم« شعار امسال هفته معلم است گفت: ایران قوی 
و مدرسه ای قوی از شاخصه های اصلی هفته معلم است.امیریان ادامه داد: 
زمانی ایران قوی داریم که مدرسه قوی داشته باشیم و مدرسه قوی زمانی پیش 
می آید که معلم قوی داشته باشیم.وی با اذعان بر اینکه معلمان این استان جز 
بهترین معلمان در سطح کشور هستند گفت: یکی از اتفاقات مثبت در چند 
وقت اخیر معرفی دو معلم نمونه کشوری »جعفر عالی پور معلم متوسطه اول 
و سلمان رستمی آموزگار ابتدایی« بوده است که افتخاری بالا برای این استان 
است.امیریان به بحث استخدامی نیروهای آموزش و پرورش نیز اشاره کرد و 
گفت: در سال گذشته یک هزار و ۱44 سهمیه و در سال جاری طی برگزاری ۸ 
آزمون تعداد یک هزار و ۵۸۳ نیرو جذب آموزش و پرورش استان خواهند شد 
و مشکل کمبود نیرو حل می شود.وی یادآور شد: کمبودهای در حوزه آموزش و 
پرورش جدی است اما حرکت دولت به سمت تجهیز کردن امکانات در مدارس 

بسیار جدی تر است.
معاون اموزش و پرورش چهارمحال و بختیاری نیز دراین نشست افزود  چالش 
کمبود معلم در چهارمحال و بختیاری رفع شد معاون پژوهش، برنامه ریزی 

و توسعه منابع آموزش و پرورش چهارمحال و بختیاری گفت: این استان با 
کمبود معلم مواجه بود با توجه به سهمیه اختصاص یافته این چالش تا حدودی 
رفع شد.امین سلیمانی معاون پژوهش، برنامه ریزی و توسعه منابع آموزش و 
پرورش چهارمحال و بختیاری  اظهار کرد: در زمان کرونا ما با بحران هایی زیادی 
مواجه بودیم و سختی های زیادی را آموزش و پرورش متحمل شد اما با تلاش و 
تدابیر مسئولین توانستیم این بحران را پشت سر بگذرانیم.وی با اشاره به اینکه 
در سال گذشته اتفاقات مثبتی در حوزه آموزش و پرورش اتفاق افتاد گفت: 
معرفی دو معلم نمونه کشوری از استان چهارمحال و بختیاری بین ۱۵ معلم در 
سراسر کشور یک اتفاق بسیار عالی برای استان بوده است.سلیمانی با اذعان بر 
اینکه عدم پیش بینی نیروی انسانی باعث شد با چالش روبه رو شویم گفت: 
۱۳ درصد همکاران ما بازنشسته شدند و این یک چالش برای آموزش استان بود.

وی با اشاره به استخدام های پیش رو بیان کرد: در سال ۱۳۹۹ آزمون استخدامی 
برگزار شد و سهمیه این استان تنها ۲۹4 نفر بود، در سال ۱4۰۱ تعداد یک هزار 
و ۷۰ نفر جذب و در سال گذشته یک هزار و ۱44 سهمیه و در سال جاری نیز 
طی هشت آزمون یک هزار و ۵۸۳ سهمیه جذب معلم برای استان لحاظ شده 
است.سلیمانی به توزیع شیر رایگان در بین مدارس اشاره و بیان کرد: هفته ای دو 
نوبت و گاهی اوقات هفته ای ۳ نوبت به تعداد ۳ میلیون و ۵۰۰ هزار شیر با اعتبار 
۲۲ میلیارد و ۸۰۰ میلیون تومان بین مدارس ابتدایی توزیع شده است.وی خاطر 
نشان کرد: در سال گذشته تجهیزات متفاوتی با ارزش ۷۰ میلیارد در حوزه های 
مختلف توزیع شد.سلیمانی با بیان اینکه ۱۸ مرکز رفاهی در سطح استان وجود 

دارد گفت: اردوگاه شهید دانش آموزی بعد از ۱۸ سال تعیین تکلیف شد و در 
سال جاری به بهره برداری خواهد رسید.وی یکی دیگر از پروژه های عمرانی حوزه 
آموزش و پرورش را ساخت استخر شهید استکی دانست و گفت: این پروژه تا 
اول مهرماه سال جاری به بهره برداری خواهد رسید.معاون پژوهش، برنامه ریزی 
و توسعه منابع آموزش و پرورش چهارمحال و بختیاری گفت: در ایام نوروز و 
تابستان اسکان مهمانان نوروزی را داریم که در سال گذشته ۳۶ هزار و ۳۰4 
نفر به مسافران اسکان داده شد.سلیمانی با اشاره به اینکه در همه مراسم ها و 
مناسبت ها آموزش و پرورش سهیم است اذعان کرد: ۷۰ درصد از حوزه های رأی 
گیری در مدارس استان بوده است.معاون آموزش متوسطه آموزش و پرورش 
چهارمحال و بختیاری نیز دراین نشست  گفت: در دولت سیزدهم تا کنون ۲۰ 
میلیارد تومان تجهیزات به صورت مستقیم به هنرستان های این استان داده شده 
است. پژمان خلفیان  اظهار کرد: در دولت سیزدهم تا کنون ۲۰ میلیارد تومان 
تجهیزات به صورت مستقیم به هنرستان های این استان داده شده است که این 
عدد در طول انقلاب برای این مدارس بی سابقه بوده است.وی تصریح کرد: در 
تمام مناطق استان تمامی هنرستان ها را مجهز به امکانات روز کرده ایم.خلفیان 
با اذعان بر اینکه بیش از یک میلیون نفر شرکت کننده کنکور در سراسر کشور 
بوده است گفت: ۲۰ هزار نفر از شرکت کنندگان در کنکور از استان چهارمحال 
و بختیاری بوده اند.وی ادامه داد: ۱۲ درصد از دانش آموزان در رشته های طراز 
اول شرکت کرده و ما بقی در تکمیل ظرفیت بوده اند.خلفیان با اشاره به اینکه 
۱۵ سایت کامپیوتری مجهز به ۱۵۰ دستگاه کامپیوتر در جهت کد نویسی و 

هوش مصنوعی مجهز شدند گفت: در ۱۷ منطقه آموزشی این استان طرح هوش 
مصنوعی را شروع کرده ایم.وی ادامه داد: در طرح شهید ابراهیم هادی فرایند 
استعداد یابی در پایه هفتم و هشتم و در یک سال تحصیلی اتفاق خواهد افتاد و 

در انتهای سال استعداد دانش آموزان مورد بررسی خواهد گرفت.
شناسایی ۹۰۰ کودکستان در سطح استان چهارمحال و بختیاری نصرت الله 
ابتدایی در ادامه این نشست اظهار کرد: در حوزه  محمودی معاون آموزش 
کودکستان ها دو دسته آموزش وجود دارد که در این راستا تلاش های زیادی 

صورت گرفته است.
وی تصریح کرد: ۹۰۰ کودکستان در سطح استان شناسایی شده است که باید 
مجوز فعالیت داشته باشند و ۷۳۵ کودکستان شهریه مشخص و ابلاغ شده 
است.محمودی با اذعان بر اینکه نظارت جامع و کاملی بر روی کودکستان ها 
وجود دارد گفت: اگر در کودکستان ها به خوبی آموزش بینند و این دوره را به 
خوبی گذرانده باشند و دوره ابتدایی بهتر می توانند فعالیت کنند.وی با تاکید بر 
اینکه ۷۰ درصد کودکستان ها ارزیابی شده است گفت: در حوزه آموزش های 
ابتدایی باید برنامه کیفی برگزار شود.محمودی خاطر نشان کرد: در ۳ سال همه 
آموزگاران ابتدایی در ۷ عنوان درس فرایند آموزشی را باید طی کنند که تا کنون ۲ 
هزار و ۳۰۰ نفر از همکاران آموزش دیده اند و امسال نیز نزدیک به ۳ هزار نفر در 
طرح شرکت خواهند کرد و آموزش خواهند دیدید.وی به طرح روز بدون کیف و 
کتاب نیز اشاره کرد و گفت: دانش آموزان هر دو هفته یک بار برنامه بدون کیف 

و کتاب را امتحان می کنند که فشار درس بر روی آنها نباشد.


